



HERBST
TANZ

Workshops



27.11.
2017

TANZFABRIK
KREUZBERG
WEDDING

ELSA WOLLIASTON
AFRIKANISCHER TANZ
Workshop 27. - 29.10.17 Kreuzberg

Die Choreografin und Dozentin Elsa Wolliaston hat, inspiriert durch ihre langjährige Arbeit in verschiedenen Kulturen, ihren eigenen Stil entwickelt. Basis ist der Afrikanische Tanz und die Improvisation als Ausdruck der Persönlichkeit und Kreativität. Eine tiefe Verbindung zur Anatomie des Körpers und die Interaktion zwischen Tanz und Musik sind weitere Schwerpunkte.

The teaching of choreographer and pedagogue Elsa Wolliaston is informed by many decades of research into different cultures. She has developed a distinct personal style, in which African Dance is the language to express personality and creativity. It is deeply concerned with improvisation, the sensing of anatomy and rhythms within the body and the interaction between music and dance.

Tanzfabrik Kreuzberg | Fr 16:00-20:00 & Sa/So 10:00-14:00 | 200 /165 €*
Level: Offen/Open | In English | Percussion: Janos Crecelius, Till Bommer

JANET PANETTA
DECONSTRUCTING BALLET
Workshop 30.10. - 1.11.17 Wedding

Eine praktische Dekonstruktion der Grundlagen des Balletts, relevant für alle, die mit Bewegung arbeiten. Janet Panetta blickt auf eine außergewöhnliche Karriere im American Ballet Theatre, Modern und Postmodern Dance zurück. Sie trainierte Kompanien wie Paul Taylor, Cunningham, Limon, Trisha Brown und Pina Bausch.

A practical deconstruction of ballet movement into technical basics, relevant for dancers from varied backgrounds. Removing all artificial affectations, leaving just the core technique, the pure physical architecture of the body. Janet Panetta looks back on an extraordinary career in American Ballet Theatre, Modern and Postmodern Dance. She trained many companies such as Paul Taylor, Cunningham, Limon, Trisha Brown and Pina Bausch.

Tanzfabrik Wedding | Mo-Mi 10:00-17:00 | 200/165€*
Level: Bewegungserfahrung/Movement experience | In English
Piano: David Bloom In Kooperation mit dem HZT Berlin

Anmeldung/Registration: www.tanzfabrik-berlin.de

* bei Eingang der Gesamtzahlung bis zum 12.10.17 / * Early booking discount until 12.10.217

 **TANZFABRIK BERLIN**
10965 BERLIN KREUZBERG
MÖCKERNSTR. 68
13357 BERLIN WEDDING
UFERSTR. 23 BADSTR. 41a

